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Abstract: The paper uses the content analysis method to research the orientation, content, construction target about information resource development 
strategies in China, from 42 “13th Five-Year” plans of public libraries. It is found out that public libraries commonly consider themselves to be document and 
information resource guarantee center, focus on all kinds of information resources development, especially the digital resources, and the way the resources 
construction, the funds of resources. Most public libraries have set up development targets to measure the effect of information resources development 
strategies. In the “14th Five-Year” period, information resource development strategies of public libraries may pay more attention to how to support the public 
libraries as the “knowledge center” and “learning center”, legal issues related to copyright, the quality of digital resource, the allocation of funding, user 
survey, collection evaluation, resource digitalization, so as to clarify the connotation and measurement methods of the development targets. etc.
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《中国高被引分析报告2017》按理、工、农、医、人文、社科等领域划分为50个学科，综合分析各个学科的高影

响力论文、研究热点与前沿、高影响力期刊、高影响力作者和高影响力科研机构，并以关联图谱的方式展现了多种

学术关系，有助于科研人员及时发现并跟踪研究热点，有利于期刊编辑部监测本刊学术影响力，有利于科研管理

机构评估科研能力，是高等院校、科研院所及期刊编辑部等相关单位和人员的参考工具书。

该书以“中国知识链接数据库”为依托，数据覆盖我国6 000余种期刊的论文及引文。书中分学科揭示了高影

响力的学者、研究机构（大学、研究所、医院等）、地区（省/自治区/直辖市）、学术期刊、图书、外文期刊和会议录，

并采用共词分析、共被引分析和合著分析等方法绘制出各学科的前沿主题分布以及作者、机构和期刊间关联的知

识图谱。

2014—2017年的《中国高被引分析报告》均由中国科学技术信息研究所编制，曾建勋主编，科学技术文献出版

社出版。欢迎业界同仁鉴阅订购。
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